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Fietslessen voor inburgeraars  -  Evaluatie

In juli leerden Bon (de werking in Brussel van het Agentschap Integratie en Inburgering) 
en Pro Velo vijftien inburgeraars fietsen. Na twaalf dagen les volgen onder begeleiding van 
fietsinstructeurs lukte het de vijftien nieuwkomers om met de fiets door het centrum van 
Brussel naar Abdij Ter Kameren te fietsen. Woordvoerder Dirk Vandervelden verwoordt het 
als volgt: “Kunnen fietsen verhoogt de zelfredzaamheid van de nieuwkomers. Ze kunnen 
zich hierdoor vrijer en onafhankelijker verplaatsen. De lessen geven hen het 
zelfvertrouwen om zich door het drukke verkeer van onze hoofdstad te verplaatsen”, en: 
“De deelnemers krijgen nu tegen een kleine vergoeding een jaar lang een fiets ter 
beschikking via Cyclo, zodat ze kunnen blijven oefenen, want oefening baart kunst. Daarna 
kunnen ze ervoor kiezen om die fiets te houden of terug te geven.”

1. Acht de minister het opportuun om soortgelijke fietslessen ook in Vlaanderen (AGII, 
Atlas en/of InGent) in het inburgeringspakket te integreren? Zo ja, welke maatregelen 
en initiatieven zal hij daartoe nemen? Zo niet, waarom niet?

2. Welke vergoeding betalen de deelnemers precies aan Cyclo om de fiets een jaar ter 
beschikking te hebben? Besteedt het Agentschap Inburgering en Integratie (AGII) daar 
ook middelen aan? Zo ja, over welke som gaat het per inburgeraar? Welk budget wordt 
er in totaal voor vrijgehouden? Welke middelen gaan precies naar het betalen van de 
fietsinstructeurs?

3. Werden sinds de eerste vijftien deelnemers nog extra inburgeraars bij dat project 
betrokken? Zo ja, over hoeveel inburgeraars gaat het precies, en uit welke 
(herkomst)landen?
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ANTWOORD 
op vraag nr. 2 van 26 september 2023
van SAM VAN ROOY

1. Ik acht het niet opportuun om fietslessen te integreren in het inburgeringspakket. Het 
is uiteraard wel interessant voor nieuwkomers om te leren fietsen, maar in dat geval 
ben ik voorstander van doorverwijzing van de inburgeraars naar bestaande fietslessen 
zoals dat in Antwerpen en Gent gebeurt. 
Het aanbod dat Bon in de zomer organiseerde, zette naast fietslessen ook in op 
netwerking, oefenkansen Nederlands en verkeersopvoeding. Bon staat nu in overleg 
met de VGC om het project over te dragen naar de VGC. 

2. Voor de organisatie van dit aanbod – netwerking, oefenkansen Nederlands, 
verkeersopvoeding en fietslessen – betaalde Bon in totaal 800 euro aan de organisatie 
Pro Velo. Voor het gebruik van de fietsen betaalden de deelnemers zelf 25 euro per 
persoon. 

3. Naast de 15 deelnemers, werkten er ook 4 oud-inburgeraars mee aan het project als 
vrijwilliger.


